

ELECTION OF UNION OFFICERS AND TRUSTEES FOR A TERM OF 3 YEARS, FROM JUNE 2023 TO MAY 2026

VOTING PROCEDURE

The ballot will contain the names of all candidates running for each position.

The ballot must be completed properly in order to be counted.

Ballots will be mailed to your home address. The counting of the ballots will be supervised by Baker Tilley Ottawa LLP and the Election Committee.

The candidate or candidates (depending on how many are to be elected in the section) with the highest number of votes in their section, will be declared elected to the applicable position.

Should there be no more than one candidate nominated for a section containing one position, two candidates nominated for a section containing two positions or three candidates nominated for a section containing three positions, the candidate or candidates nominated shall be declared elected by acclamation and their name or names shall not appear on the ballot.

L'ÉLECTION DE L'EXÉCUTIF DU SYNDICAT ET SYNDICS POUR UNE PÉRIODE DE 3 ANS DE JUIN 2023 À MAI 2026

PROCÉDURE DE VOTE

Le nom de tous les candidats et candidates à chacun des postes est inscrit sur le bulletin de vote.

Chaque bulletin de vote doit être dûment rempli pour être valide.

Les bulletins de vote vous seront postés à la maison et ce sont les vérificateurs de syndicat, Baker Tilley Ottawa LLP et le Comité des élections, qui superviseront le compte des bulletins.

Les candidats et les candidates (selon le nombre de postes en lice) qui auront obtenu le plus grand nombre de votes dans leurs sections respectives seront déclarés élus aux postes appropriés.

Advenant le cas où n'y aurait qu'une seule candidature à un poste unique, deux candidats proposés pour une section contenant deux postes ou trois candidats nommés pour une section comportant trois postes, les candidats ou les candidates seraient élus par acclamation et leurs noms ne figureraient pas sur les bulletins de vote.